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Mondelinge vragen 

Van: Sandra Drost/SP 

Aan: College  

datum 18-12-2017 

Betreft: Budgettering en indicatie jeugdzorg.  

 

Woensdag 13 december stond in de Stentor de noodkreet van een moeder te lezen die zich door de 

gemeente niet gehoord voelt nadat zij gevraagd heeft om begeleiding voor haar autistische zoon. Pas 

na tussenkomst van een psychiater wordt er ambulante hulp geboden. Een veel lichtere vorm van hulp 

dan waar mevrouw om gevraagd heeft. Ze geeft aan de indruk te hebben dat Zwolle kiest voor hulp 

die minimaal en zo goedkoop mogelijk is. De wethouder zegt in een reactie hierop, ‘zich niet in het 

beeld te herkennen’. Uit navraag bij betrokken instellingen blijkt echter dat zij het geschetste beeld wel 

herkennen, en aangeven dat zij vaker te horen krijgen van zorgvragers dat zij niet de zorg krijgen 

aangeboden die zij nodig hebben. 

 

 Dit alles brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Is het college met deze, maar ook andere jeugdhulpaanbieders over deze onderwerpen in 

gesprek? 

2. De wethouder heeft tegenover de raad altijd aangegeven niet met budgetplafonds te willen 

werken, en hulp aan kinderen die dit nodig hebben bieden, belangrijker te vinden dan 

budgetten. Staat de wethouder hier nog steeds achter? 

3. Wanneer budgetplafonds in deze geen rol spelen, is er dan in de sociale wijkteams wel 

voldoende kennis aanwezig van de complexe problematiek rond ASS om goed te kunnen 

verwijzen? 

4. Hoe kan het dat de uitspraken die de wethouder doet, lijnrecht tegenover de signalen van 

zorgvragers  staan? 

 

 

 

 

 


